

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 2

FOR IMMEDIATE RELEASE
February 2, 1968.

AID TO SICILY

The Honourable Paul Martin, Secretary of State for External Affairs, announced today that the Canadian Government has decided to provide \$100,000 to help victims of the recent earthquakes in Sicily.

Mr. Martin added that the Government wished to show its profound sympathy and that of all Canadians following these disasters which have so gravely affected this area of Italy.

The use of the Canadian Government's aid, which will be added to contributions from private sources, will be decided in consultation with the Government of Italy and the Red Cross Society.

No 2

POUR PUBLICATION IMMEDIATE
le 2 février 1968.

Aide à la Sicile

M. Paul Martin, secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, communique que le gouvernement canadien a décidé d'affecter une somme de \$100,000 pour venir en aide aux sinistrés de la Sicile.

Le ministre ajoute que le gouvernement a désiré manifester ainsi sa très vive sympathie et celle de tous les Canadiens à la suite des séismes qui ont éprouvé très gravement les populations de cette région italienne.

L'utilisation de l'aide gouvernementale canadienne, laquelle vient s'ajouter aux contributions du secteur privé, sera décidée après consultation du gouvernement italien et de la Société de la Croix-Rouge.